

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN DECAPOLIS PROPERTIES Date: 05-04-2022 11:48:32 AM Subject: Other Material Information  JORDAN DECAPOLIS PROPERTIES announces the occurrence of the following material event:	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الأردن ديكابولس للأملاك التاريخ: 03-04-2022 11:48:32 الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى تعلن شركة الأردن ديكابولس للأملاك عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:
Material Event	الحدث الجوهري
Date of event: 04-04-2022	تاريخ الحدث الجوهري: 04-40-2022
The differences between the preliminary results and the annual financial statements and reasons for these differences supported by the external auditor	الفروقات بين نتائج الاعمال الاولية والبيانات المالية السنوية واسبابها معززة من مدقق الحسابات الخارجي
With reference to the company's preliminary data, which was previously disclosed, We would like to clarify the difference between the losses announced in the company's initial statements and the audited financial statements, amounting to 472,111 JD increase in losses, which is caused by recording a provision for credit losses in the subsidiary company (Jordan Dubai Property Company for Land Development) in the amount of 478,510 JD owed by the former lawyer of the company, in an amount that should have been collected and a case was filed against the aforementioned.  According to the company's current lawyer, the company's legal position is excellent, and there is a great opportunity to rule in the company's	بالإشارة الى البيانات الاولية لشركة الاردن ديكابولس للاملاك لعام 2021 والتي تم الافصاح عنها سابقا نود ان نوضح الفرق بين الخسائر المعلنة في البيانات الاولية والبيانات المالية المدققة بعيث ارتفعت الخسائر في البيانات المدققة بمبلغ 472,111 دينار وذلك نتيجة تسجيل مخصص خسائر ائتمانية في الشركة التابعة شركة الاردن دبي للاملاك لتطوير الاراضي بمبلغ كان يجب تحصيله وهي ذمة على المحامي السابق للشركة بمبلغ كان يجب تحصيله الشركة الحالي فإن موقف الشركة القانوني ممتاز وهناك فرصة الشركة الحالي فإن موقف الشركة القانوني ممتاز وهناك فرصة كبيره للحكم لصالح الشركة. ايضا تم زيادة حصة الشركة من ارباح الشركة الحليفة شركة مدائن الشروق للاستثمار والتطوير العقاري بمبلغ 96,39 دينار بناء على البيانات المالية المحدثة التي تم تزويدنا بها بعد تاريخ اعداد البيانات الاولية.

favor. Also The company's share of the profits of	
the affiliated company, Mada'in Al-Shorouk	
Company for Investment and Real Estate	
Development, was increased by an amount of JD	
6,399, based on the updated financial statements	
that were provided to us after the date of preparing	
the initial statements .	
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: أسامة علي	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: أسامة علي